

RBM Summit

Campus location

Faculty of Social Sciences Building
120, university Private, Ottawa
4th floor (room 4007)

Thank you for registering to the RBM Summit;

Here are the instructions for getting to the event venue: [120 University Private](#), the University of Ottawa Faculty of Social Sciences building (FSS), room 4007.

Let us help you plan your journey to the venue, depending on your mode of transportation:

- By car: [Check out this list of parking lots \(with rates!\).](#)
- Bicycle: [Use this map to find a bike rack.](#)
- Take public transportation or call a taxi? [Browse this page for a service provider that suits your location and needs.](#)

Following the guidance above, you will hopefully arrive on campus and enter the lobby of the building. To reach the 4th floor:

- Take the elevator in the hall past the Premiere Moisson café.
- Climb the staircase.

We will have a check-in table set up outside the event room. Should you require additional assistance, contact our Team to make arrangements: gdoumtso@uottawa.ca

You receive breakfast, lunch and reception with your registration. If you have allergies or dietary restrictions, please let us know as soon as possible so we can accommodate you: gdoumtso@uottawa.ca

Until soon.

Carte Campus UOttawa Campus Map



uOttawa





uOttawa

Faculté des sciences sociales
Faculty of Social Sciences

120, university Private, Ottawa
4th floor (room 4007)



Sommet sur la Gestion axée sur les résultats

Localisation du campus

Bâtiment de la Faculté des sciences sociales
120, University Private, Ottawa
4^{ème} étage (salle 4007)

Nous vous remercions de votre inscription au Sommet de la GAR .

Voici les instructions pour vous rendre sur les lieux de l'événement : [120 University Private](#), bâtiment de la Faculté des sciences sociales (FSS) de l'Université d'Ottawa, salle 4007.

Laissez-nous vous aider à planifier votre trajet jusqu'au lieu de l'événement selon votre mode de déplacement :

- En voiture: [Consultez cette liste de parkings \(avec les tarifs !\)](#).
- À bicyclette : [Utilisez cette carte pour trouver un support à vélos](#).
- Prendre les transports en commun ou appeler un taxi ? [Parcourez cette page pour trouver un prestataire de services adapté à votre situation géographique et à vos besoins](#).

En suivant les indications ci-dessus, vous devriez arriver sur le campus et entrer dans le hall d'entrée du bâtiment. Pour accéder au 4^{ème} étage :

- Prendre l'ascenseur dans le hall après le café Première Moisson.
- Montez l'escalier.

Une table d'inscription sera installée à l'extérieur de la salle. Si vous avez besoin d'une assistance supplémentaire, contactez notre équipe pour prendre des dispositions : gdoumtso@uottawa.ca

Le petit-déjeuner, le déjeuner et la réception sont compris dans l'inscription. Si vous avez des allergies ou des restrictions alimentaires, veuillez-nous en informer le plus tôt possible afin que nous puissions répondre à vos besoins: gdoumtso@uottawa.ca

A bientôt.

Campus Map UOttawa Plan du campus



uOttawa





uOttawa

Faculté des sciences sociales
Faculty of Social Sciences

120, University Private, Ottawa
4^{ème} étage (salle 4007)

